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Ponownie zwracarn sig z uprzejm4 prodb4 w imieniu

mieszkanc6w wloclawka o jak na.jszybszq naprawE chodnika

na mo5cie stalowym im. Marszalka Edwarda Rydza-smiglego.

w chwiii obecnej stan chodnika jest katastrofalny i zagraza

berpiecznemu poruszaniu sig pieszych i rowerzyst6w. Mieszkaricy

r6wniez z niecierpliwo5ci4 oczekuj4 na udostgpnienie do uzytku

wyrernontowanego chodnika po drugiej stronie jezdni,

ktory jest od kilku miesigcy zagrodzony i niedostgpny. Most jest

strategicznym miejscem, dlatego potrzebne jest natychmiastowe

dzialanie w tej sprawie.

uprzejmie proszE Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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